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Aquests dies també se celebrava el carnes-
toltes. Unes 1.300 persones, segons fonts mu-
nicipals, van participar en les dues festes que 
van tenir lloc a la Fábrica. La més concor-
reguda va ser la infantil que va deixar petita la 
Sala Gran i les instal-lacions del centre civic. 

Mentre s'anunciava l'ampliació de l'horari 
del bus urbà als dissabtes al mati i durant 
l'agost, l'Ajuntament iniciava una campanya 
per reduir el consum domèstic d'aigua. Un 
estudi revelava que un santeulalienc en gas-
tava cada dia prop de 166 litres. Això signifi-
cava el 200% del que recomanava l'ONU. 
D'altra banda, Unió de Pagesos va ser el 
sindicat més votat, a Santa Eulalia, en les 
eleccions a les cambres agràries. 

A finals de febrer, la calçotada popular va re-
unir més de 500 persones que van consumir 
més de 12.000 calçots i la il-lustradora i au-
tora de contes infantils Teresa Jiménez tra-
duia al coreà la seva darrera obra Marcella 
qué fas? 

En esports, el Sènior femeni del Club 
Escola de Bàsquet Ronçana perdia l'oportu-
nitat de convertir-se en líder de la seva Higa. 
Les verd-i-blanques van protagonitzar el 
millor partit de la temporada davant el 
primer classificat, però van caure als últims 
minuts de partit. Mentrestant, l'Amateur del 
Club Esportiu golejava el Lliçà d'Amunt al 
municipal d'esports i el Primer equip aban-
donava, a finals de mes, una ratxa negativa 
amb una victoria a casa per la mínima sobre 
el Sentmenat. 

Març 

El març arrencava amb la proclamació del 
quart candidat a l'alcaldia de Santa Eulàlia. 
Era el regidor del PP a l'Ajuntament, Francese 
Montes. Era la tercera vegada que Montes es 
presentava a uns comicis pel Partit Popular 
després de les experiències de 1991 i 2003. 

S'iniciava el Projecte Educatiu de Pöble 
(PEPiLAIA) amb un taller participatiu amb 

més de 100 persones, i l 'Ajuntament i 
l'Agència Catalana de l'Aigua (ACA) sig-
naven el conveni per a les obres de correcció 
hidrológica al riu Tenes. A mig mes els 
Mossos d'Esquadra trobaven 6 bidons amb 
marihuana en un habitatge del pöble. En 
crónica comarcal, la mestra Teresa Valls 
s'enduia el certamen literari De dona a 
dona, que va organitzar l'Ajuntament de 
Granollers en motiu del dia internacional de 
la Dona. Dies més tard, es presentava el dic-
cionari bibliografie dels alcaldes del Vallès 
Oriental del segle XX. 

Mentre ICV i EUiA tractaven de posar-se 
d'acord per consensuar un candidat a l'alcal-
dia, Canal SET explicava que, en dos mesos i 
mig, s'havien produit tres accidents de tran-
sit relacionats amb senglars a les carreteres 
de Santa Eulalia. 

Dies després, l'equip de Govern va orga-
nitzar la darrera sessió per explicar la seva 
gestio al capdavant del consistori. Els regi-
dors d'Independents-Esquerra i el PSC van 
desgranar eis aspectes més destacats deis úl-
tims 10 mesos. CiU, que va tornar a qües-
tionar aquest tipus d'actes, va criticar el nou 
format de la presentació. 

I sobre aquesta casa i amb la incertesa de la 
implantado de la TDT, Canal SET va cele-
brar 15 anys amb l'esperança de poder con-
tinuar les emissions regulars. Prop de 200 
persones van asistir a un sopar-espectacle 
de la Fábrica, pie de records i emocions. A fi-
nals de mes, la mestra i filologa santeula-
lienca Olga Vilarrasa, guanyava el tercer 
premi del certamen literàri Mercè Rodore-
da, organitzat per l'Ajuntament de Molins de 
Rei, amb un relat breu. 

En esports, el fútbol i el bàsquet marcaven 
l'agenda. El Primer equip del CE Santa 
Eulàlia aconseguia una golejada de prestigi 
davant el Vilamajor i recuperava posicions a 
la classificació. D'altra banda, el Sènior fe-
meni del Club Escola de Bàsquet Ronçana es 
mantenía segon a la lliga amb clares opcions 
d'ascens. 
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